
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 12/07/2021 

Του:  Αντώνιου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Καταστροφικός ο καύσωνας για την “σουλτανίνα” της Κορινθίας» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από αμπελουργούς της Κορινθίας και σύμφωνα με ανάρτηση 
σε ιστοσελίδες του Διαδικτύου, καταστροφική για την “σουλτανίνα” ήταν η επέλαση του 
καύσωνα στην Κορινθία. Συνέπεια αυτού του γεγονότος ήταν να καεί ολοσχερώς η 
παραγωγή της στο Νομό, ιδιαίτερα, η αντίστοιχη του Δήμου Βέλου-Βόχας (Ζευγολατιό), 
αλλά και της Άσσου, του Λαλιώτη, του Περιγιαλίου και άλλων Δήμων της Κορινθίας. 
Αντίστοιχα ακούσματα έρχονται και από τη Νεμέα, στην οποία δηλώθηκε από τοπικό 
οινοποιητικό συνεταιρισμό ότι, οι οινοπαραγωγοί δεν πρόκειται εφέτος να τρυγήσουν. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να παρέμβετε κατάλληλα, ώστε τα αρμόδια κλιμάκια του «ΕΛΓΑ» να 
προβούν στις αναγκαίες εκτιμήσεις της καταστροφής της “σουλτανίνας” στην Κορινθία 
αλλά και των αμπελιών του Νομού, γενικότερα, ώστε κατόπιν σύντομου χρόνου να 
αποζημιώσει ο «ΕΛΓΑ» τους πληγέντες από τον καύσωνα αμπελουργούς; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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